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Rekenkameronderzoek De doeltreffendheid van preventie in het 
jeugdhulpbeleid in Hardinxveld-Giessendam

Voorgesteld besluit
De begeleidingscommissie rekenkamer stelt u voor te besluiten: 
1. Kennis te nemen van het onderzoeksrapport van de rekenkamer naar 'De doeltreffendheid van 
preventie in het jeugdhulpbeleid in Hardinxveld-Giessendam', de conclusies voor kennisgeving aan te 
nemen en de aanbevelingen uit het rapport van de rekenkamer over te nemen.

2. Het college te verzoeken de aanbevelingen te betrekken bij de beleidsuitvoering.

3. Het college (conform het voornemen) te verzoeken voor de zomer van 2024 een beleidsnotitie aan 
de raad voor te leggen waarin een plan van aanpak wordt gepresenteerd hoe om te gaan met 
wachtlijstproblematiek binnen het sociaal team (aanbeveling 1).

Inhoud
Inleiding
Op 26 oktober 2021 heeft de toenmalige directeur rekenkamer de begeleidingscommissie 
geconsulteerd over de mogelijke onderwerpen voor een onderzoek in 2022. Vervolgens stelde de 
rekenkamer het onderzoeksprogramma 2022 vast. De keuze viel op het onderwerp 'Onderzoek naar 
de doeltreffendheid van preventie in het jeugdhulpbeleid in Hardinxveld-Giessendam'.

De onderzoeksopzet is door de directeur op 17 mei 2022 besproken met de begeleidingscommissie 
en daarna ging het onderzoek van start. Het proces om te komen tot een rapport verliep echter niet 
zoals gewenst. Hierover is de begeleidingscommissie tijdens een vergadering in februari 2023 
geïnformeerd. Uiteindelijk behandelde de begeleidingscommissie in haar vergadering van 22 mei 
2023 het concept-rapport. De leden van de begeleidingscommissie plaatsten diverse kanttekeningen 
bij het rapport. De directeur beloofde in haar nawoord hierop nog terug te komen in het definitieve 
rapport.

Tijdens de daarop volgende presentatie van het definitieve rapport door de directeur in De Ontmoeting 
van 14 september 2023 bleek dat de beloofde nadere toelichting niet was opgenomen in het nawoord.
Dit was voor de begeleidingscommissie reden vragen (artikel 12 Reglement van Orde) te stellen aan 
het college voordat een raadsvoorstel zou worden voorbereid.

De beantwoording van deze vragen is op 26 januari 2024 besproken in de vergadering van 
begeleidingscommissie waarbij de programmamanager sociaal domein aanwezig was voor het 
beantwoorden van aanvullende vragen. 

Uiteindelijk is geconcludeerd dat de begeleidingscommissie nu aan zet is om een raadsvoorstel over 
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dit rekenkameronderzoek aan de raad voor te leggen. De commissie sprak hierbij uit de conclusies en 
aanbevelingen over te willen nemen, waarbij extra aandacht wordt gevraagd voor het opstellen van 
een een plan van aanpak wordt gepresenteerd hoe om te gaan met wachtlijstproblematiek binnen het 
sociaal team (aanbeveling 1).

Beoogd effect
Voldoen aan artikel 10 van de Verordening op de rekenkamer Hardinxveld-Giessendam (de 
behandeling van het onderzoeksrapport in de raadsvergadering).

Argumenten
1.1 Het rapport is voor de gemeenteraad opgesteld en bevat handvatten voor het vervolg.
De rekenkamer heeft het onderzoek uitgevoerd en gepresenteerd tijdens De Ontmoeting van 14 
september 2023. In combinatie met de artikel 12 vragen ingevolge het reglement van orde is het voor 
de raad mogelijk om een oordeel te geven over het rekenkamerrapport over de doeltreffendheid van 
preventie in het jeugdhulpbeleid. De raad neemt kennis van dit onderzoek en de conclusies en neemt 
de aanbevelingen over.

2.1. De aanbevelingen uit het rapport van de rekenkamer dragen bij aan het verbeteren van het 
beleid. 
De gemeenteraad onderschrijft de mening van het college dat het rapport en de aanbevelingen 
bijdragen aan  het kwalitatief en effectief inrichten van de jeugdhulp. Het rapport geeft 
aanknopingspunten om het gesprek over de inzet van jeugdhulp in brede zin van het woord te blijven 
voeren.

3.1. De gemeenteraad wil voorkomen dat er weer een situatie ontstaat dat er lange wachtlijsten 
ontstaan. 
De gemeenteraad vraagt met name aandacht voor de aanbeveling om een plan van aanpak op te 
stellen voor het geval er weer oplopende wachtlijsten ontstaan. Uit de beantwoording van de artikel 12 
vragen blijkt dat voor de zomer van 2024 een beleidsnotitie aan de raad wordt voorgelegd waarin ook 
de aanpak van wachtlijsten in de toekomst zal worden meegenomen. (aanbeveling 1).

Kanttekeningen
--

Financiële informatie
--

Communicatie
--

Vervolg
--

Openbaar
Ja

Bijlagen
1. Eindrapport Rekenkamer 2022 'Onderzoek naar de doeltreffendheid van preventie in het 

jeugdhulpbeleid in Hardinxveld-Giessendam'.  
2. Brief van het college van B&W d.d. 2 januari 2024 met beantwoording artikel 12 vragen ingevolge 

het RvO over het rekenkamerrapport Onderzoek naar de doeltreffendheid van preventie in het 
jeugdhulpbeleid in H-G.  


